
 
ROMÂNIA – JUDE ŢUL TIMI Ş 
CONSILIUL LOCAL AL ORA ŞULUI JIMBOLIA 
 
 

HOTĂRÂRE 
privind modificarea şi completarea Statului de funcţii şi Organigramei Spitalului Dr.  
Karl Diel Jimbolia şi scoaterea la concurs a unor posturi vacante 

 
 

Consiliul local al oraşului Jimbolia; 
Văzând raportul nr. 2057 din 20.02.2020 al Serviciului buget, contabilitate, resurse umane prin  

care se propune modificarea şi completarea Statului de funcţii şi Organigramei Spitalului Dr. Karl Diel 
Jimbolia,  şi scoaterea la concurs a unor posturi vacante, precum  şi referatul de aprobare al Primarului 
Oraşului Jimbolia; 
 Având în vedere prevederile Legii nr. 95/2006 privind reforma în domeniul sănătăţii şi prevederile 
Legii cadru nr. 153/2017 privind salarizarea personalului plătit din fonduri publice; 
 Ţinând cont de prevederile Ordinului M.S. nr. 1224/2010 privind aprobarea normativelor de personal 
pentru asistenţa medicală spitalicească; OUG 114/2018 privind instituirea unor măsuri în domeniul 
investiţiilor publice şi a unor măsuri fiscal-bugetare, modificarea şi completarea unor acte normative şi 
prorogarea unor termene, OUG 1/2020 privind unele măsuri fiscal-bugetare şi pentru modificarea şi 
completarea unor acte normative; 
 Luând în considerare avizul comisiei de specialitate; 

În temeiul prevederilor  art. 129 alin. (2) lit.”d” şi alin.(7) lit. „c”  şi art. 196 alin. (1) lit. „a” din OUG  
nr. 57/2019 privind Codul administrativ; 
 

HOTĂRĂŞTE 
 
 Art. 1  -  Se aprobă modificarea şi completarea Statului de funcţii şi Organigramei Spitalului Dr. 
Karl Diel Jimbolia prin înfiin ţarea unui post de infirmieră - ½ normă, personal contractual, pe perioadă 
nedeterminată, la Compartimentul de Prevenire a Infecţiilor Asociate Asistenţei Medicale. 
 Art. 2.  - Se aprobă scoaterea la concurs a următoarelor posturi vacante existente la Spitalul Dr. Karl 
Diel Jimbolia: 

-  Asistent medical generalist – normă întreagă, pe perioadă nedeterminată la Secţia medicină 
internă, poziţia nr. 10 din Statul de funcţii; 

- Infirmier ă - ½ normă, pe perioadă nedeterminată, la Compartimentul de Prevenire a 
Infecţiilor Asociate Asistenţei Medicale 

 Art. 3.     –     Prezenta  hotărâre se comunică : 
- Serviciului controlul legalităţii, aplicării actelor cu caracter reparatoriu şi contencios 

administrativ al Instituţiei Prefectului -  judeţul Timiş ; 
- Primarului Oraşului Jimbolia; 
- Serviciului administraţie publică locală, integrare europeană şi relaţii internaţionale, 

relaţii publice; 
- Serviciului buget, contabilitate, patrimoniu, resurse umane; 
- Spitalului Dr. Karl Diel Jimbolia; 
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ROMÂNIA – JUDE ŢUL TIMI Ş 
CONSILIUL LOCAL AL ORA ŞULUI JIMBOLIA 
  
 

HOTĂRÂRE 
privind aprobarea situaţiilor financiare (bilanţ, contul de profit şi pierdere  

           şi anexe la bilanţ) la data de 31.12.2019 la S.C. Peisaj Hosta S.R.L.  
 
 
 Consiliul local al oraşului Jimbolia; 

Văzând raportul nr. 1980 din 20.02.2020 al Serviciului buget, contabilitate, 
patrimoniu, resurse umane prin care se propune aprobarea situaţiilor financiare (bilanţ, contul 
de profit şi pierdere şi anexe la bilanţ) la data de 31.12.2019 la S.C. Peisaj Hosta S.R.L., 
precum şi referatul primarului oraşului Jimbolia; 

Având în vedere prevederile Legii nr.  227/2015 privind Codul Fiscal, actualizată; 
Ţinând cont de avizul comisiei de specialitate; 
În temeiul prevederilor art. 129 alin. 14 şi art. 196 alin. (1) lit.”a” din OUG  nr. 

57/2019 privind Codul Administrativ; 
 

HOTĂRĂŞTE  
 

Art.1. – Se aprobă situaţiile financiare (bilanţ, contul de profit şi pierdere şi anexe la 
bilanţ) la data de 31.12.2019 la S.C. Peisaj Hosta S.R.L., conform anexelor, care fac parte 
integrantă din prezenta hotărâre. 
 Art. 2. – (1) Se aprobă repartizarea profitului de la sfârşitul anului 2019,  în sumă de 
219.059 lei, pentru constituirea de rezerve în sumă de 12.970 lei. 

(2) Diferenţa de profit nerepartizat, în sumă de 206.089 lei, rămâne la dispoziţia S.C. 
Peisaj Hosta S.R.L. pentru dezvoltarea societăţii în anul 2020. 

Art. 3. – Prezenta hotărâre se comunică : 
- Serviciului controlul legalităţii, aplicării actelor cu caracter reparatoriu 
şi contencios administrativ al Instituţiei Prefectului - judeţul Timiş; 

- Serviciului administraţie publică locală, integrare europeană şi relaţii 
internaţionale, relaţii publice; 

- Serviciului buget,contabilitate, patrimoniu, resurse umane; 
- S.C. Peisaj Hosta S.R.L. 
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ROMÂNIA – JUDE ŢUL TIMI Ş 
CONSILIUL LOCAL AL ORA ŞULUI JIMBOLIA 
 
 

HOTĂRÂRE 
 privind actualizarea tarifelor de deviz pentru lucrările executate de S.C. Peisaj 

Hosta S.R.L. 
 

Consiliul local al oraşului Jimbolia ; 
Văzând raportul nr. 1978  din 20.01.2020 al Serviciului contabilitate, buget,  

resurse umane prin care se propune majorarea tarifelor de deviz pentru serviciile şi lucrările 
executate de S.C. Peisaj Hosta S.R.L, precum si referatul primarului oraşului Jimbolia; 

Ţinând cont că a fost îndeplinită procedura reglementată de prevederile Legii nr. 
52/2003 privind transparenţa decizională în administraţia publică; 

Ţinând cont de avizele comisiilor de specialitate; 
În temeiul prevederilor art. 129 alin. 14 şi art. 196 alin. (1) lit.”a” din OUG  nr. 

57/2019 privind Codul Administrativ, 
 

HOTĂRĂŞTE 
 

Art. 1. – Se aprobă majorarea tarifelor de deviz pentru serviciile şi lucrările  
executate de S.C. Peisaj Hosta S.R.L, conform anexei 1 care face parte integrantă din 
prezenta hotărâre.  
 Art. 2. – Cu data prezentei se abrogă Hotărârea Consiliului Local Jimbolia nr. 4 din 
23.01.2019. 

Art. 3. – Prezenta hotărâre se comunică : 
- Serviciului controlul legalităţii, aplicării actelor cu caracter reparatoriu 
şi contencios administrativ al Instituţiei Prefectului – judeţul Timiş; 
- Serviciului administraţie publică locală; 
- Serviciului buget, contabilitate, patrimoniu, resurse umane; 
- S.C. Peisaj Hosta S.R.L; 
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ROMÂNIA – JUDE ŢUL TIMI Ş 
CONSILIUL LOCAL AL ORA ŞULUI JIMBOLIA 
  
 

HOTĂRÂRE 
privind aprobarea bugetului de venituri şi cheltuieli al S.C. Peisaj Hosta S.R.L. pe anul 
2020 

 
 
 Consiliul local al oraşului Jimbolia; 

Văzând raportul nr. 1999 din  20.02.2020 al serviciului buget, contabilitate,  
resurse umane prin care se propune aprobarea bugetului de venituri şi cheltuieli al S.C. Peisaj 
Hosta SRL pe anul 2020, precum şi referatul primarului oraşului Jimbolia; 

Ţinând cont de avizul comisiei de specialitate; 
În temeiul prevederilor art. 129 alin. 14 şi art. 196 alin. (1) lit.”a” din OUG  nr. 

57/2019 privind Codul Administrativ, 
 

HOTĂRĂŞTE 
 

Art. 1. – Se aprobă bugetul de venituri şi cheltuieli la S.C. Peisaj Hosta 
S.R.L. pe anul 2020, conform anexelor nr. 1-5 care fac parte integrantă din hotărâre. 

  
Art. 2. – Prezenta hotărâre se comunică : 

- Serviciului controlul legalităţii, aplicării actelor cu caracter reparatoriu 
şi contencios administrativ al Instituţiei Prefectului - judeţul Timiş ; 

- Serviciului administraţie publică locală, integrare europeană şi relaţii 
internaţionale, relaţii publice ; 

- Serviciului buget,contabilitate, resurse umane; 
- S.C. Peisaj Hosta S.R.L. 
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ROMÂNIA – JUDE ŢUL TIMI Ş 
CONSILIUL LOCAL AL ORA ŞULUI JIMBOLIA 
 

HOTĂRÂRE 
privind aprobarea cuantumului şi plăţii cotizaţiei, aferente anului 2020, către Asociația de 
Dezvoltare Intercomunitară „Distribuţie Gaz Timiş Vest”  

 
Consiliul local al oraşului Jimbolia;  
Văzând raportul de specialitate nr. 1619 din 20.02.2020 al Serviciului Buget, Contabilitate, 

Resurse Umane prin care se propune aprobarea cuantumului şi plăţii cotizaţiei aferente anului 2020 
către Asociația de Dezvoltare Intercomunitară „Distribuţie Gaz Timiş Vest” pentru anul 2020, 
precum şi de referatul de aprobare al Primarului Oraşului Jimbolia; 

Având în vedere adresa Asociației de Dezvoltare Intercomunitară „Distribuţie Gaz Timiş 
Vest” nr. 4 din 11.02.2020, înregistrată la Primăria Oraşului Jimbolia cu nr. 1619 din 11.02.2020 
prin care se comunică nivelul cotizaţiei pentru Oraşul Jimbolia pentru anul 2020;  

Ţinând cont de avizul comisiei de specialitate ; 
În temeiul prevederilor art. 90 alin. (1), art. 129 alin. (2) lit. d, alin. (7) lit. n şi art.196 alin. 

(1) lit. a din OUG nr. 57/2019 privind Codul administrativ 
 

HOTĂRĂŞTE  
 

Art. 1. – Se aprobă cuantumul cotizaţiei aferente anului 2020, în sumă de 43.000 lei,  ce  
îi revine Oraşului Jimbolia în calitate de membru al Asociația de Dezvoltare Intercomunitară 
„Distribuţie Gaz Timiş Vest”. 

Art. 2 . – Plata  cotizației se va suporta din bugetul propriu al Oraşului Jimbolia adoptat prin 
Hotărârea Consiliului Local Jimbolia nr. 44 din 20 februarie 2020 privind aprobarea bugetului local 
pentru anul 2020. 

Art. 3. – Cu ducerea la îndeplinire a prezentei hotărâri se încredinţează Serviciul Buget, 
Contabilitate, Resurse Umane. 

Art. 4. Prezenta hotărâre se comunică: 
- Serviciului controlul legalităţii, aplicării actelor cu caracter reparatoriu şi 

contencios administrativ al Instituţiei prefectului -judeţul Timiş ; 
- Primarului Oraşului Jimbolia; 
- Serviciului administraţie publică locală;  
- Servicului buget, contabilitate, resurse umane; 
- Asociaţiei de Dezvoltare Intercomunitară Distribuţie Gaz Timiş Vest.; 

 
Nr.   49  din  27 februarie 2020                                      PREŞEDINTE DE ŞEDINŢĂ  
                                                                                       Prcsina Iancu Constantin 
 
 
                                            CONTRASEMNAZĂ , 
            SECRETAR GENERAL, 
                     Ionel Niţoi 
 
 
 



 
ROMÂNIA – JUDE ŢUL TIMI Ş 
CONSILIUL LOCAL AL ORA ŞULUI JIMBOLIA 
 
 

HOTĂRÂRE 
 privind susţinerea din fonduri proprii a obiectivului „Întocmire studiu de prefezabilitate 

pentru investiţia „Studiu de prefezabilitate privind amenajarea de piste de biciclete, piste de 
alergare şi parcare în zona bălţilor” 

 
Consiliul local al oraşului Jimbolia; 

 Văzând Raportul nr. 1883 din 17.02.2020 al Serviciului Administraţie Publică Locală, 
Integrare Europeană, Relaţii Internaţionale, Relaţii Publice prin care se propune susţinerea 
din fonduri proprii a obiectivului „Întocmire studiu de prefezabilitate pentru investiţia 
„Studiu de prefezabilitate privind amenajarea de piste de biciclete, piste de alergare şi 
parcare în zona bălţilor” , precum şi referatul de aprobare al Primarului Oraşului Jimbolia; 

Ţinând cont de avizul comisiei de specialitate; 
În temeiul prevederilor art. 129 alin. (2) lit.”b”, alin. (4) lit.”d” şi art. 196 alin. (1) 

lit.”a”  din OUG  nr. 57/2019 privind Codul Administrativ ; 
 

HOTĂRĂŞTE 
 

Art 1.  – Se aprobă susţinerea din fonduri proprii a obiectivului „Întocmire studiu de 
prefezabilitate pentru investiţia „Studiu de prefezabilitate privind amenajarea de piste de 
biciclete, piste de alergare şi parcare în zona bălţilor” în valoare de 60.000 lei, la care se 
adaugă TVA în sumă de 11.400 lei. 
 Art. 2.  – Prezenta  hotărâre se comunică : 

- Serviciului controlul legalităţii, aplicării actelor cu caracter reparatoriu şi 
contencios administrativ al Instituţiei Prefectului -  judeţul Timiş ; 

- Serviciului administraţie publică locală, integrare europeană şi relaţii 
internaţionale, relaţii publice; 

- Serviciului buget, contabilitate, patrimoniu, resurse umane; 
- Compartimentelor de specialitate interesate. 
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ROMÂNIA – JUDE ŢUL TIMI Ş 
CONSILIUL LOCAL AL ORA ŞULUI JIMBOLIA 
 
 

HOTĂRÂRE 
privind stabilirea regimului finanţărilor nerambursabile alocate de la bugetul local al oraşului 
Jimbolia pentru activităţi nonprofit de interes local în baza Legii 350/2005 
 

 
Consiliul local al oraşului Jimbolia ; 
Văzând raportul nr. 1972 din 19.02.2020 al Serviciului APL, IE, RP, RI prin care se  

propune adoptarea unei hotărâri privind stabilirea regimului finanţărilor nerambursabile alocate de 
la bugetul local al oraşului Jimbolia pentru activităţi nonprofit de interes local în baza Legii 
350/2005, precum şi referatul primarului oraşului Jimbolia; 

Ţinând cont de prevederile Legii 350/2005 privind regimul finantarilor nerambursabile din 
fonduri publice alocate pentru activitati nonprofit de interes general; 

Ţinând cont de avizul comisiei de specialitate; 
În temeiul prevederilor art. 129 alin. (2) lit. „b”, „d”, alin. (4), lit. „e”, alin. (7) lit. a, lit. b, lit. 

d, lit. e şi lit. f, alin. (14) şi art 196 alin. (1) lit. „a” din OUG nr. 57/2019 privind Codul 
Administrativ; 

 
HOTĂRĂŞTE 

 
Art. 1. -  Se aprobă Regulamentul privind regimul finanțărilor nerambursabile  

alocate de la bugetul local pentru activități nonprofit de interes local, prevăzut în anexa nr. 1 care 
face parte integrantă din prezenta hotărâre. 
 Art. 2. – Se aprobă Programul anual (2020) propriu pentru acordarea de finanțări 
nerambursabile alocate de la bugetul local, prevăzut în anexa nr. 2 care face parte integrantă din 
prezenta hotărâre. 

Art. 3. – Cu data prezentei, Hotărârile Consiliului Local Jimbolia nr. 54 din 26 martie 2015 şi 
nr. 41 din 18.02.2016, se abrogă. 

Art. 4. – Prezenta hotărâre se comunică : 
- Serviciului controlul legalităţii actelor, aplicării actelor cu caracter reparatoriu 
şi contencios administrativ al Instituţiei Prefectului – judeţul Timiş; 
- Serviciului administraţie publică locală; 
- Serviciului Buget, Contabilitate, Patrimoniu, resurse Umane 
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ROMÂNIA – JUDE ŢUL TIMI Ş 
CONSILIUL LOCAL AL ORA ŞULUI JIMBOLIA 
  
 

HOTĂRÂRE 
privind schimbarea descrierii imobilului din oraşul Jimbolia, str. Tudor Vladimirescu, nr. 
88, înscris în C.F. nr. 400512 Jimbolia, nr. topo. 1200 din “Clădire P+E destinată pentru 
Casa de cultură” în “Clădire P+E destinată pentru Casa de cultură Jimbolia”. 

 
 
 

Consiliul local al oraşului Jimbolia; 
Văzând raportul nr. 1956 din 19.02.2020 al Serviciului urbanism, amenajare  

teritoriului prin care se propune schimbarea descrierii imobilului din oraşul Jimbolia, str. 
Tudor Vladimirescu, nr. 88, înscris în C.F. nr. 400512 Jimbolia, nr. topo. 1200 din “Clădire 
P+E destinată pentru Casa de cultură” în “Clădire P+E destinată pentru Casa de cultură 
Jimbolia”, precum şi referatul Primarului Oraşului Jimbolia; 

Ţinând cont de avizul comisiei de specialitate; 
În temeiul prevederilor art. 129 alin. (2) lit.”c”, alin. (6) lit.”c” şi art. 196 alin. (1) 

lit.”a”  din OUG  nr. 57/2019 privind Codul Administrativ, 
 

HOTĂRĂŞTE 
 

Art. 1. – Se aprobă schimbarea descrierii imobilului din oraşul Jimbolia, str. Tudor  
Vladimirescu, nr. 88, înscris în C.F. nr. 400512 Jimbolia, nr. topo. 1200 din “Clădire P+E 
destinată pentru Casa de cultură” în “Clădire P+E destinată pentru Casa de cultură 
Jimbolia”. 

Art. 2. – Prezenta hotărâre se comunică: 
- Serviciului controlul legalităţii, aplicării actelor cu caracter reparatoriu 
şi contencios administrativ al Instituţiei Prefectului – judeţul Timiş; 
- Compartimentului administraţie publică locală; 
- Serviciului urbanism şi amenajarea teritoriului; 
- Compartimentelor de specialitate interesate. 
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ROMÂNIA – JUDE ŢUL TIMI Ş 
CONSILIUL LOCAL AL ORA ŞULUI JIMBOLIA 
  
 

HOTĂRÂRE 
privind atribuirea adresei poştale şi a unui număr stradal “Localitatea Jimbolia, str. 
Clarii Vii, nr. 15”,  pentru imobilul înscris în CF nr. 402615 Jimbolia, nr. topo 402615 

 
 

Consiliul local al oraşului Jimbolia; 
Văzând raportul nr. 1149 din 18.02.2020 al Serviciului urbanism, amenajare 

teritoriului prin care se propune atribuirea adresei poştale şi a unui număr stradal 
“Localitatea Jimbolia, str. Clarii Vii, nr. 15”, pentru imobilul înscris în CF nr. 402615 
Jimbolia, nr. topo 402615, precum şi referatul Primarului Oraşului Jimbolia; 

Ţinând cont de avizul comisiei de specialitate; 
În temeiul prevederilor art. 129 alin. (2) lit.”c”, alin. (6) lit.”c” şi art. 196 alin. (1) 

lit.”a”  din OUG  nr. 57/2019 privind Codul Administrativ, 
 

HOTĂRĂŞTE 
 

Art. 1. – Se atribuie adresa poştală şi număr stradal “Localitatea Jimbolia, str. Clarii 
Vii, nr. 15”, pentru imobilul înscris în CF nr. 402615 Jimbolia, nr. topo 402615. 

 
Art. 2. – Prezenta hotărâre se comunică: 

- Serviciului controlul legalităţii, aplicării actelor cu caracter reparatoriu 
şi contencios administrativ al Instituţiei Prefectului – judeţul Timiş; 
- Compartimentului administraţie publică locală; 
- Serviciului urbanism şi amenajarea teritoriului; 
- Compartimentelor de specialitate interesate. 
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ROMÂNIA – JUDE ŢUL TIMI Ş 
CONSILIUL LOCAL AL ORA ŞULUI JIMBOLIA 

 
  HOTĂRÂRE 

privind însuşirea raportului de evaluare pentru terenul concesionat, situat în Jimbolia, în prelungirea str. 
Hammerstein, CF 405415 în suprafaţă de 3000 mp 

 
Consiliul local al oraşului Jimbolia,  
Văzând raportul nr. 1950 din 19.02.2020 al Serviciului Urbanism şi Amenajarea Teritoriului, prin care 

se propune însuşirea de către Consiliul Local a raportului de evaluare a terenului concesionat, situat în 
Jimbolia, în prelungirea str. Hammerstein, CF 405415 în suprafaţă de 3000 mp, întocmit de către SC Top 
Sky Valuation SRL, teren ce aparţine domeniului privat al oraşului şi nu a fost revendicat de foştii 
proprietari, precum şi referatul de aprobare al Primarului Oraşului Jimbolia;  

Ţinând cont de avizele comisiilor de specialitate; 
În temeiul prevederilor art. 129 alin. (2) lit. ”c”, alin. (6) lit. ”b” şi art. 196 alin. (1) lit. ”a”, din OUG 

nr. 57/2019 privind Codul administrativ. 
 

HOTĂRĂŞTE 
 

Art. 1. – Se însuşeşte raportul de evaluare pentru terenul concesionat, situat în Jimbolia, în prelungirea 
str.  

Hammerstein,înscris în CF nr. 405415 Jimboolia, în suprafaţă de 3000 mp, ce urmează a fi vândut 
concesionarului fără licitaţie publică, conform următoarelor date: 

 
 
 
Nr.
crt. 

 
 
 

Denumirea 
concesionarului 

 
Adresa 

imobilului 

 
 
 
 

Nr. CF. 
 

 
 
 

Nr. 
topo- 
grafic 

Data 
raportului 

de evaluare  
întocmit de 
S.C. Top 

Sky 
Valuation 

SRL 

 
 
 

Zona de 
încadrare 

a 
terenului 

 
 

Suprafață 
teren 

concesionat 

 
 
Valoarea 
terenului  
(lei fără 
TVA) 

 
 

Obiectivul 
construit 

1 SC SHOESJIM 
IMPEX SRL 

Jimbolia, în 
prelungirea 

str. 
Hammerstein 

     
405415 

 
405415 

 
27.01.2020 

 
D 

 
3000 mp 

 
51.000 lei 

(3,60 
euro/mp) 

Hală de 
producţie cu 
19 locuri de 

parcare 
Art. 2. – Prezenta hotărâre se comunică : 

- Serviciul controlul legalităţii, aplicarii actelor cu caracter reparatoriu şi contencios 
administrativ al Instituţiei Prefectului – judeţul Timiş; 

- Serviciului Administraţie Publică Locală; 
- Serviciului Urbanism şi amenajarea teritoriului; 
- Serviciului Impozite şi Taxe Locale; 
- Compartimentelor de specialitate interesate. 
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ROMÂNIA – JUDE ŢUL TIMI Ş 
CONSILIUL LOCAL AL ORA ŞULUI JIMBOLIA 
 
 

HOTĂRÂRE 
 privind vânzarea, fără licitaţie publică, a terenului concesionat, situat în Jimbolia, în prelungirea 
str. Hammerstein, înscris în CF nr. 405415 Jimbolia 

 
 
Consiliul local al oraşului Jimbolia,  
Văzând raportul nr. 1955 din 19.02.2020  al Serviciului Urbanism şi amenajarea teritoriului, 

întocmit în baza cererii înaintată SC SHOESJIM IMPEX SRL,  prin care se propune vânzarea, fără 
licitaţie publică, a suprafeţei de teren concesionat de 3000 mp, cu preţul de 51.000 lei, conform 
raportului de evaluare întocmit de S.C Top Sky Valuation S.R.L, la data de 27.01.2020, la care se va 
adăuga TVA, precum şi referatul de aprobare al Primarului Oraşului Jimbolia; 

Ţinând cont de avizul comisiei de specialitate; 
 În temeiul prevederilor art. 129 alin. (2) lit. ”c”, alin. (6) lit. ”b” şi art. 196 alin. (1) lit. ”a”, din 
OUG nr. 57/2019 privind Codul administrativ; 

 
HOTĂRĂŞTE 

 
Art. 1. – Se aprobă vânzarea, fără licitaţie publică, către S.C. SHOESJIM IMPEX S.R.L,  a 

suprafeţei de teren concesionat de 3000 mp, situat în Jimbolia, în prelungirea str. Hammerstein, înscrisă 
în C.F nr. 405415 Jimbolia, nr. topo. 405415. 

Art. 2. – Preţul de vânzare al terenului prevăzut la art. 1 este de 51.000 lei, la care se adaugă 
TVA,  şi a fost stabilit conform raportului de evaluare întocmit de S.C Top Sky Valuation S.R.L, la data 
de 27.01.2020; 

Preţul stabilit conform raportului de evaluare nu conţine TVA. 
Art. 3. – În baza hotărârii, Primăria oraşului Jimbolia, va întocmi contractul de vânzare-

cumpărare, pentru terenul ce se vinde concesionarului terenului. 
Art. 4. – Prezenta hotărâre se comunică : 

                                                 -   Serviciului pentru controlul legalităţii, aplicării actelor   cu caracter    reparatoriu şi 
contencios administrativ al Instituţiei Prefectului – judeţul Timiş; 

                               -     Primarului Oraşului Jimbolia; 
                               -     Compartimentului administraţie publică locală ; 
                               -     Serviciului urbanism şi amenajarea teritoriului; 
          -     S.C. SHOESJIM IMPEX S.R.L; 
                               -     Compartimentelor de specialitate interesate. 
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ROMÂNIA – JUDE ŢUL TIMI Ş 
CONSILIUL LOCAL AL ORA ŞULUI JIMBOLIA 

 
 

 HOTĂRÂRE 
de modificare a art. 1 din Hotărârea Consiliului Local Jimbolia nr. 147 din 26.07.2007 
privind trecerea gratuită în proprietate a terenului aferent imobilului situat în oraşul Jimbolia, 
str.Republicii nr.18, ap.4 cumpărat  în baza Legii nr.112/1995. 
 
 
Consiliul local al oraşului Jimbolia; 
Văzând raportul nr. 2060 din  20.02.2020 al Serviciului impozite şi taxe locale prin  

care se propune modificarea art. 1 din Hotărârea Consiliului Local Jimbolia nr. 147 din 26.07.2007 
privind trecerea gratuită în proprietate a terenului aferent imobilului situat în oraşul Jimbolia, 
str.Republicii nr.18, ap.4 cumpărat  în baza Legii nr.112/1995, precum, şi referatul primarului 
oraşului Jimbolia; 

Ţinând cont de avizul comisiei de specialitate; 
În temeiul prevederilor art. 129 alin. (14) şi art. 196 alin. (1) lit.”a”  din OUG  nr. 57/2019 

privind Codul Administrativ; 
 

 
HOTĂRĂŞTE 

 
Art. 1. – Se modifică art. 1 al Hotărâri Consiliului Local Jimbolia nr. 147 din  

26.07.2007 privind trecerea gratuită în proprietate a terenului aferent imobilului situat în oraşul 
Jimbolia, str.Republicii nr.18, ap.4 cumpărat  în baza Legii nr.112/1995 şi va avea următorul 
cuprins: 

„Art. 1. - Se aprobă trecerea gratuită în proprietatea numitei ŞINDILARU MARIA-ROXANA 
a terenului aferent imobilului situat în Jimbolia, str.Republicii nr.18, ap.4,   în suprafaţă de 196 
mp., cuprins în C.F. ind. nr.7414, nr.topo.1364/IV, CF col.nr.7415, nr.topo.1364 care a cumpărat 
imobilul în conformitate cu prevederile Legii nr. 112/1995. 

Pentru diferenţa de teren cuprins în CF, în suprafaţă de 25 mp.-curte    va plăti în continuare 
chirie conform actelor normative în vigoare sau poate să-l cumpere”. 

Art. 2. – Prezenta hotărâre se comunică : 
- Serviciului controlul legalităţii, aplicării actelor cu caracter reparatoriu şi 

contencios administrativ al Instituţiei Prefectului - judeţul Timiş; 
- Compartimentului   administraţie publică locală ; 
- Serviciului  impozite şi taxe locale; 
- D-nei Şindilaru Maria-Roxana 
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ROMÂNIA – JUDE ŢUL TIMI Ş 
CONSILIUL LOCAL AL ORA ŞULUI JIMBOLIA 
 

HOTĂRÂRE 
privind înfiinţarea Serviciului public de gestionare a câinilor fără stăpân în oraşul 
Jimbolia şi concesionarea gestiunii acestui serviciu 

 
Consiliul local al oraşului Jimbolia; 
Văzând raportul nr. 2051 din 20 februarie 2020 al Serviciului Urbanism, Amenajarea Teritoriului 

prin care se propune înfiinţarea Serviciului public de gestionare a câinilor fără stăpân în oraşul Jimbolia 
şi concesionarea gestiunii acestui serviciu, precum şi referatul primarului oraşului Jimbolia; 
 Având în vedere prevederile Legii nr. 258/2013 pentru modificarea şi completarea OUG nr. 
155/2001 privind aprobarea programului de gestionare a câinilor fără stăpân; ale HG nr. 1.059/2013  
pentru aprobarea Normelor metodologice de aplicare a OUG nr. 155/2001 privind aprobarea 
programului de gestionare a câinilor fără stăpân; ale OG nr. 24/2016privind organizarea şi desfăşurarea 
activităţii de neutralizare a deşeurilor de origine animal; ale  Legii nr. 205/2004 (*republicată*) privind 
protecţia animalelor; 

Ţinând cont de avizul comisiei de specialitate; 
În temeiul prevederilor art. 129 alin. (2) lit. ”d”, alin. 14 şi art. 196 alin. (1) lit. „a” din OUG nr. 

57/2019 privind Codul Administrativ; 
 

HOTĂRĂŞTE 
 

Art. 1. – Se aprobă înfiinţarea  Serviciului public de gestionare a câinilor fără stăpân în oraşul 
Jimbolia. 

Art. 2. – Se aprobă concesionarea gestiunii Serviciului public de gestionare a câinilor fără stăpân 
în oraşul Jimbolia. 

Art. 3. – Se aprobă Regulamentul de organizare şi funcţionare a serviciului public de gestionare 
a câinilor fără stăpân în oraşul Jimbolia, prevăzut în anexa nr. 1 care face parte integrantă din prezenta 
hotărâre. 

Art. 4. – Se aprobă studiul de oportunitate privind concesionare gestiunii serviciului public de 
gestionare a câinilor fără stăpân în oraşul Jimbolia, prevăzut în anexa nr. 2 care face parte integrantă din 
prezenta hotărâre. 
 Art. 5. – Se aprobă Caietul de sarcini pentru concesionarea gestiunii serviciului public de 
gestionare a câinilor fără stăpân în oraşul Jimbolia, prevăzut în anexa nr. 3 care face parte integrantă din 
prezenta hotărâre 

Art. 6 . – Cu data prezentei, Hotărârea Consiliului Local Jimbolia nr. 150 din 24.10.2013, se 
abrogă. 

Art. 7. – Prezenta hotărâre se comunică : 
- Serviciului controlul legalităţii, aplicării actelor cu caracter reparatoriu şi 

contencios administrativ al Instituţiei Prefectului - judeţul Timiş ; 
- Serviciului administraţie publică locală; 
- Serviciului urbanism. 
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 ROMÂNIA – JUDEŢUL TIMI Ş 
CONSILIUL LOCAL AL ORA ŞULUI JIMBOLIA 
 

PROCES VERBAL 
încheiat astăzi 27 februarie  2020 în  şedinţa ordinară a Consiliului Local al oraşului Jimbolia. 

 
    Preşedinte de  şedinţă: d-l Prcsina Iancu Constantin. 

Din cei 16 consilieri în funcţie sunt prezenţi 14. 
Absenţi: d-l Ciuciulete Petru şi d-l Crăciun Laurenţiu 
Din partea executivului participă: d-l Postelnicu Darius – Adrian  - primar, d-l Niţoi Ionel - secretar 

general. 
Din partea Spitalului Dr. Karl Diel Jimbolia  – d-şoara Cîrlig Daniela – manager, d-na Buciuman 

Adriana – director economic. 
Şedinţa ordinară a fost convocată prin Dispoziţia Primarului nr. 181 din 21 februarie 2020 
 

ORDINE DE ZI  
1. Adoptarea procesului-verbal al ședinței ordinare din data de 30.01.2020. 
2. Adoptarea procesului-verbal al ședinței extraordinare din data de 04.02.2020. 
3. Adoptarea procesului-verbal al ședinței extraordinare din data de 20.02.2020. 
4. Prezentarea raportului privind activitatea asistenţilor personali desfăşurată în semestrul II al anului 

2019. 
5. Prezentarea raportului de activitate al spitalului Dr. Karl Diel Jimbolia pentru anul 2019. 
6. Proiect de hotărâre privind modificarea şi completarea Statului de funcţii şi Organigramei  

Spitalului Dr. Karl Diel Jimbolia. 
*se înaintează către Comisia juridică şi de disciplină,  muncă, protecţie socială şi protecţia copilului. 
7. Proiect de hotărâre privind aprobarea situaţiilor financiare (bilanţ, contul de profit şi pierdere şi anexe 

la bilanţ) la data de 31.12.2019. 
*se înaintează către comisia pentru activităţi economico-financiare 
8. Proiect de hotărâre privind actualizarea tarifelor de deviz la lucrările executate de SC Peisaj Hosta 

SRL. 
*se înaintează către comisia pentru activităţi economico-financiare 
9. Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului de venituri şi cheltuieli pe anul 2020 la SC PEISAJ 

HOSTA SRL 
*se înaintează către comisia pentru activităţi economico-financiare 
10. Proiect de hotărâre privind aprobarea cuantumului şi plăţii cotizaţiei anuale către Asociaţia de 

dezvoltare Intercomunitară „Distribuţie Gaz Timiş Vest” pentru anul 2020. 
*se înaintează către comisia pentru activităţi economico-financiare. 
11. Proiect de hotărâre privind susţinerea din fonduri proprii a obiectivului „Întocmire studiu de 

prefezabilitate pentru investiţia „Studiu de prefezabilitate privind amenajarea de piste de biciclete, piste de 
alergare şi parcare în zona bălţilor”. 

*se înaintează către comisia pentru activităţi economico-financiare. 
12. Proiect de hotărâre privind stabilirea regimului finanţărilor nerambursabile alocate de la bugetul 

local al oraşului Jimbolia pentru activităţi nonprofit de interes local în baza Legii 350/2005. 
*se înaintează către comisia pentru activităţi economico-financiare. 
*se înaintează către Comisia juridică şi de disciplină,  muncă, protecţie socială şi protecţia copilului. 
13. Proiect de hotărâre privind aprobarea schimbării descrierii imobilului din oraşul Jimbolia, str.  

Tudor Vladimirescu, nr. 88, înscris în C.F. nr. 400512 Jimbolia, nr. topo. 1200 din “Clădire P+E destinată 
pentru Casa de cultură” în “Cl ădire P+E destinată pentru Casă de cultură Jimbolia”.  

*se înaintează către comisia pentru amenajarea teritoriului şi urbanism, protecţia mediului, turism şi 
agricultură 



14. Proiect de hotărâre privind atriburea adresei poştale şi a unui număr stradal “Localitatea Jimbolia, 
str. Clarii Vii, nr. 15”, pentru imobilul înscris în CF nr. 402615 Jimbolia, nr. topo 402615 

*se înaintează către comisia pentru amenajarea teritoriului şi urbanism, protecţia mediului, turism şi 
agricultură 
15. Proiect de hotărâre privind însuşirea raportului de evaluare pentru terenul concesionat, situat în  

Jimbolia, nr. CF 405415 în suprafaţă de 3000 mp. 
*se înaintează către comisia pentru amenajarea teritoriului şi urbanism, protecţia mediului, turism şi 
agricultură 
*se înaintează către comisia pentru activităţi economico-financiare. 
16. Proiect de hotărâre privind vânzarea, fără licitaţie publică a terenului concesionat, situat în  

Jimbolia, nr. CF 405415 în suprafaţă de 3000 mp. 
*se înaintează către comisia pentru activităţi economico-financiare. 
17. Proiect de hotărâre privind modificarea art.1. din Hotărârii Consiliului Local Jimbolia nr. 147 din 26 

iulie 2007 privind trecerea gratuită în proprietate a terenului aferent imobilului situat în orașul Jimbolia, str. 
Republicii, nr.18, ap.4,cuprins în C.F. nr. 7417, cumpărat în baza Legii nr. 112/1995. 

*se înaintează către comisia pentru amenajarea teritoriului şi urbanism, protecţia mediului, turism şi 
agricultură 
18. Proiect de hotărâre privind înfiinţarea şi delegarea prin concesiune a Serviciului public de  

gestionare a câinilor fără stăpân. 
*se înaintează către comisia pentru amenajarea teritoriului şi urbanism, protecţia mediului, turism şi  

Agricultură 
19. Probleme ale comisiilor de specialitate. 
20. Probleme ale Primăriei.  
21. Diverse.    

 
Conform Hotărârii Consiliului Local Jimbolia nr. 33 din 20.02.2020 preşedinte de şedinţă este d-l 

Prcsina Iancu Constantin. 
D-l Prcsina supune aprobării ordinea de zi care se aprobă cu unanimitate de voturi. 
D-l Prcsina supune aprobării procesul verbal de la şedinţa ordinară din data de 30.01.2020 care se 

aprobă cu 13 voturi pentru şi un vot împotrivă (d-şoara Siminiuc - nu s-a scris tot ce s-a discutat). 
D-l Prcsina supune aprobării procesul verbal de la ședinței extraordinare din data de 04.02.2020 care 

se aprobă cu 12 voturi pentru, un vot împotrivă (d-şoara Siminiuc - nu s-a scris tot ce s-a discutat) şi o 
abţinere (d-şoara Buduran – nu am fost prezentă la şedinţa). 

D-l Prcsina supune aprobării procesul verbal de la ședinței extraordinare din data de 20.02.2020 care 
se aprobă cu 13 voturi pentru şi un vot împotrivă (d-şoara Siminiuc - nu s-a scris tot ce s-a discutat). 

D-na Stanciu – în procesele verbale s-a trecut, ad litteram,după înregistrările care se fac tocmai 
pentru redactarea procesului verbal. 

D-l Prcsina – dacă avem ceva de adăugat ar fi bine să fie constructiv. Războiul tacit în an electoral nu 
este benefic pentru nimeni. 

D-l Niţoi – dacă se omite ceva, sau este cineva care crede că s-a omis ceva, trebuie să spună şi să se 
noteze. 

D-l Prcsina – la mape aţi avut raportul privind activitatea asistenţilor personali desfăşurată în 
semestrul II al anului 2019. Dacă sunt discuţii? Nu sunt discuţii. 

D-l Prcsina – trecem la Prezentarea raportului de activitate al spitalului Dr. Karl Diel Jimbolia pentru 
anul 2019. 

D-na Buciuman – o să vă prezint situaţia economică.  
În anul 2019 veniturile totale au fost în sumă de 22.735.487 lei, iar cheltuielile totale au fost în sumă 

de 22.252.864 lei, rezultând un excedent din activitate de 482.623 lei.  
Veniturile totale realizate anul trecut au fost formate, în principal din contractul cu casa de asigurări 

de sănătate în sumă de 19.880.032 lei, din care servicii medicale în sumă de 9.304.786 lei (41%), şi pentru 
cheltuieli salariale 10.515.246 lei (46%). 

O altă sursă de venit a fost reprezentată de contractul cu DSP pentru marile acţiuni sanitare, în sumă 
totală de 748.531 lei şi pentru partea de programe naţionale 21.949 lei, respectiv 3,3% din total venituri. O 



altă sursă de venit a constituit-o veniturile proprii în sumă totală de 259.601 lei, respectiv 1,14% din total 
venituri, veniturile din donaţii în sumă de 92.730 lei, reprezentând 0,4%, veniturile de la bugetul local în 
sumă de 455.000 lei, reprezentând 2% din total venituri, venituri încasate de la Consiliul Judeţean în sumă 
totală de 250.000 lei, respectiv 1% şi venituri încasate din subvenţii de la Ministerul Sănătăţii în sumă de 
755.929 lei, reprezentând 3.32% din total venituri. 

Din total plăţi, din veniturile încasate din contractul cu casa 81,95% au fost reprezentate de cheltuieli 
de personal şi 18% de cheltuieli materiale. Din contractul cu DSP, cheltuielile de personal au reprezentat 
96,5% şi cheltuielile materiale 3,45%. Suma de la bugetul local a fost utilizată pentru plata utilităţilor (83%) 
şi cheltuieli de capital (17% ). Din fondurile de la Consiliul Judeţean, cheltuielile de capital 10%, la fel şi 
cele de la Ministerul Sănătăţii. 

Donaţiile în bani au fost utilizate la cheltuieli de capital (82.500 lei) şi reparaţii curente (10.230 lei). 
Veniturile proprii au fost utilizate pentru utilităţi şi pentru achiziţia de active fixe, echipamente 

medicale. 
În contul de trezorerie, la începutul anului a fost suma de 862.064 lei. Încasările au fost în sumă totală 

de 22.392.444 lei şi plăţile efectuate în sumă totală de 22.864.334 lei. Astfel  la 31.12.2019, în contul de 
trezorerie a fost suma de 390.174 lei. 

Donaţiile în bani, încasate în numerar au fost în sumă de 234.998 lei, din care 172.768 lei au fost 
încasaţi la sfârşitul anului şi vor fi utilizaţi în anul 2020. 

Din sursele de finanţare amintite anterior au fost achiziţionate următoarele active fixe, echipamente 
medicale: s-a finalizat investiţia în curs „lucrări de instalare, punere în funcţiune şi monitorizare sistem de 
detectare, avertizare incendiu”, s-a achiziţionat un sistem de sutură, aparat de anestezie cu monitor funcţii 
vitale, maşină de gătit, ecograf Acuson, electrocardiograf, monitor funcţii vitale, aparat de radiologie digital, 
aparat recuperare medicală, linie de videoendoscopie digestivă, bilirubinometru, uşă radiologie, histeroscop, 
defribilator, staţie de sterilizare, timpanomentru, staţie de fluide medicale, studii de fezabilitate. 

La sfârşitul anului au fost înregistraţi în contabilitate furnizori neachitaţi în sumă de 446.617 lei, iar 
clienţi neîncasaţi în sumă de 796.552 lei. Nu au fost înregistraţi furnizori restanţi la plată. 

D-l Prcsina – ce reprezintă indicele de complexitate al cazurilor? 
D-şoara Cîrlig – reprezintă gradul de dificultate al cazurilor. 
D-na Ferescu – la situaţia realizărilor faţă de contractul cu casa, la DRG, suma realizată  este de 

4.228.865 lei, iar suma facturată este de 3.717.100 lei. Ce reprezintă diferenţa? 
D-şoara Cîrlig – sunt cazuri nefinanţate, care se suportă colateral. Casa de asigurări  ne finanţează un 

indice de complexitate al cazurilor  de acum 2 ani, iar noi suntem cu el în creştere. 
D-l Prcsina – diferenţa este tocmai datorită acestui indice. 
D-na Ferescu – deci în spital se rezolvă cazuri mai compexe? 
D-şoara Cîrlig – noi, an de an creştem calitatea actului medical. 
D-l Tinei  – ca să ajut colegii. Operaţie laparoscopică este mai prost plătită decât o operaţie cu 

bisturiul şi de aici apare diferenţa. Şi cu cât te duci cu tehnologia mai sus, casa îşi dă mai puţini bani, dar 
costurile sunt mai mari cu consumabilele. 

D-l Postelnicu – pentru spital este o pierdere financiară, doar că calitatea actului medical este mai 
ridicat. Casa nu ţine pasul cu cheltuielile  pe care le avem pentru un serviciu medical de calitate. 

D-şoara Cîrlig – indicele este foarte bine corelat cu durata de spitalizare. Şi atunci, se consideră că în 
cazul unei operaţii laparoscop, pacientul este externat mult mai repede decât cel operat prin metoda clasică, 
ceea ce, din punctul lor de vedere necesită costuri mai mici de spitalizare. Ori este o falsă gândire, pentru că 
materialele care se folosesc la intervenţia laparoscop sunt foarte scumpe.  

D-şoara Buduran – vreau să îi transmit d-nei Manager că am avut o discuţie cu d-l preşedinte al 
Consiliului Judeţean Timiş, nu ştiu dacă aţi aflat deja, dar mi-a spus să vă transmit că, şi anul acesta, dacă 
doriţi şi aveţi nevoie, 100 mii Euro pentru Spitalul din Jimbolia, prin programul iniţiat de Consiliul Judeţean 
prin schema de minimis. 

D-şoara Cîrlig – nu ştiam, mulţumim, ne este de mare ajutor. O să continuăm programul de dotări cu 
echipamente medicale, doarece doar aceste cheltuieli se finanţează.  

D-l Prcsina – vă rog să ne spuneţi, din punct de vedere al oraşului Jimbolia, ca oraş de graniţă, care 
sunt măsurile dispuse în legătura cu Coronavirus. 

D-şoara Cîrlig – spitalul din Jimbolia nu a fost implicat în campania de prevenţie. Se asigură gărzi la 



punctele de trecere a frontierei. Noi am nominalizat medicul epidemiologic, care nu a fost solicitat. 
Nefiind declarată o stare de epidemie, nu s-au dispus măsuri speciale la nivelul spitalelor ca spitalul 

nostru. Nu este cazul să declarăm noi stare de carantină. Am afişat  în toate locaţiile noastre ceea ce e de 
făcut în momentul în care consideri că ai un simptom. 
 D-l Prcsina – dacă nu mai sunt întrebări, mulţumim reprezentanţilor spitalului şi mergem mai departe 
cu ordinea de zi. 
 D-l Tinei  – întrebare din punct de vedere juridic. Cât avem cvorum azi, 13 sau 14 consilieri? Un 
scaun a rămas gol. 

D-l Niţoi – la începutul şedinţei, când s-a făcut prezenţa, au fost 14 consilieri prezenţi. 
D-l Prcsina – vă rog să consemnaţi că d-l Gorgan a ieşit din sală. 

 
D-l Prcsina prezintă raportul privind modificarea şi completarea Statului de funcţii şi  

Organigramei Spitalului Dr. Karl Diel Jimbolia şi scoaterea la concurs a unor posturi vacante. 
 Comisia juridică şi de disciplină,  muncă, protecţie socială şi protecţia copilului avizează  

favorabil proiectul de hotărâre. 
 D-l Gorgan a intrat în sală. 

D-l Prcsina supune aprobării proiectul de hotărâre care se aprobă cu unanimitate de voturi şi se 
adoptă  

HOTĂRÂREA NR. 45 
 
D-l Prcsina prezintă raportul privind aprobarea situa ţiilor financiare (bilan ţ, contul de profit şi 

pierdere şi anexe la bilanţ) la data de 31.12.2019 la S.C. Peisaj Hosta S.R.L. 
Comisia pentru activităţi economico-financiare avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
D-l Prcsina supune aprobării proiectul de hotărâre care se aprobă cu unanimitate de voturi şi se 

adoptă  
HOTĂRÂREA NR. 46 
 
D-l Prcsina prezintă raportul privind actualizarea tarifelor de deviz pentru lucrările  

executate de S.C. Peisaj Hosta S.R.L. 
 Comisia pentru activităţi economico-financiare avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
D-l Prcsina supune aprobării proiectul de hotărâre care se aprobă cu unanimitate de voturi şi se 

adoptă  
HOTĂRÂREA NR. 47 
 
D-l Prcsina prezintă raportul privind aprobarea bugetului de venituri şi cheltuieli al S.C. Peisaj 

Hosta S.R.L. pe anul 2020. 
 Comisia pentru activităţi economico-financiare avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

 D-l Tinei  – aprobare venituri şi cheltuieli. Mie mi s-ar fi părut normal ca noi, ca şi Adunare Generală 
a Asociaţilor să avem o discuţie serioasă despre ce îşi propune SC Peisaj Hosta să achiziţioneze pentru 
lucrările mandatată să le execute pe teritoriul oraşului Jimbolia. Mie mi s-ar fi părut normal ca anul acesta să 
achiziţionăm o maşină de stropit în caz de epidemie ce avem acum, o maşină de stropit în caz de iarnă, să 
dăm cu clorură în loc de sare că e mai ieftin şi mai eficient, dar în acelaşi timp nu mi se pare normal să se 
achiziţioneze o maşină. Şi atunci aş vrea să văd dacă dumneavoastră, ca şi consilieri, sunteţi de acord cu 
achiziţia maşinii care a fost făcută de Peisaj Hosta. 
 D-l Postelnicu – mă bucur de intervenţia d-lui consilier, care, încă odată denotă ipocrizie. Ieri aţi fost 
la şedinţa Adunării generale a Asociaţilor SC Peisaj Hosta şi aşteptam să deschideţi acest subiect. Ori, aţi 
venit la şedinţă şi aţi tăcut sau aţi lăudat. Azi veniţi şi criticaţi în lipsa acelor persoane. Cum să categorisesc 
această atitudine? Dar m-aş fi bucurat ieri să deschideţi acest subiect, chiar am aşteptat să îl deschideţi. Până 
am revenit, aţi preluat frâiele şedinţei, aţi dezbătut, aţi votat, aţi aprobat şi nu aţi comentat absolut nimic. Am 
fost mirat, dar m-am supus majorităţii. A ţi ales un preşedinte de şedinţă şi aţi aprobat tot ce vi s-a adus în 
faţă. 



D-l Prcsina supune aprobării proiectul de hotărâre care se aprobă cu unanimitate de voturi şi se 
adoptă  

HOTĂRÂREA NR. 48 
 
D-l Prcsina prezintă  raportul privind aprobarea cuantumului şi plăţii cotizaţiei, aferente  

anului 2020, către Asociația de Dezvoltare Intercomunitară „Distribu ţie Gaz Timiş Vest”. 
Comisia pentru activităţi economico-financiare avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
D-l Prcsina supune aprobării proiectul de hotărâre care se aprobă cu 13 voturi pentru şi o abţinere (d-

şoara Buduran) şi se adoptă  
HOTĂRÂREA NR. 49 
 
D-l Prcsina prezintă raportul privind sus ţinerea din fonduri proprii a obiectivului „Întocmire 

studiu de prefezabilitate pentru investiţia „Studiu de prefezabilitate privind amenajarea de piste de 
biciclete, piste de alergare şi parcare în zona bălţilor”   . 

 Comisia pentru activităţi economico-financiare avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
D-l Meszaros – felicit că se face ceva pentru oraş, într-adevăr, executivul caută soluţii pentru a  

îmbunătăţii structura din oraşul nostru, însă, noi acceptăm această hotărâre. Eu, ieri am întrebat şi d-l vice 
mi-a spus că lungimea va fi de aproximativ 5 km. Propun ca hotărârile să fie mai complete, să înţelegem şi 
noi, dacă se poate. Aici nu e trecut nimic, nicio lungime. 

D-l Postelnicu – aveţi dreptate, dar, ca să putem veni cu ceva concret, trebuie să facem un studiu  
de Prefezabilitate, să fim şi noi lămuriţi exact cu situaţia din teren, cu lungimi, cu proprietăţi şi aşa mai 
departe. De aceea facem acest studiu, pe care îl vom prezenta în faţa consiliului local şi vom discuta 
obiectivul până la achiziţia unui proiect tehnic. Dar, pentru a ştii de unde plecăm trebuie un studiu de 
prefezabilitate, după care, paşii următori. Avem acolo o suprafaţă pe care suntem proprietar, sunt şi drumuri 
de exploatare, trebuie să vedem exact, în urma studiului, pe unde va fi traseul acestor piste, aşa încât să nu 
deranjăm alte proprietăţi, şi să aibă o viaţă cât mai lungă. 
 D-l Meszaros – dacă mă uit bine, acest studiu costă 70 mii lei. Şi eu aş deschide repede aşa o firmă şi 
să încasez câte 60-70 mii lei şi până la urmă noi nici nu executăm lucrările. 
 D-l Postelnicu – în acest studiu este vorba şi de ridicări topografice, extrase de carte funciară, studiu 
topografic, memoriu tehnic şi aşa mai departe. Noi am fi bucuroşi dacă am avea astfel de firme în Jimbolia, 
care să facă aceste lucrări. Este o ofertă pe care am primit-o. 
 D-l Meszaros – dacă ne explicaţi, înţelegem. 
 D-l Postelnicu – ei nu ne aduc doar o poveste, vor face măsurători în teren. 
 D-l Tinei – de ce s-a dat recensământul din 2011 şi nu unul mai recent? 
 D-l Niţoi – este ultimul recensământ oficial. 
 D-l Tinei – de la comisia de statistică nu putem lua date mai recente? Din 2019? 
 D-l Niţoi – aceasta este cifra oficială. 
 D-l Tinei – şi statistica e oficială. 
 D-l Niţoi – de regulă se iau cifrele bătute în cuie? 
 D-l Tinei – ştiţi de ce vă întreb? Acuşi vin punctele cu Autoritatea Electorală Permanentă, o să 
întrebe lumea de ce avem 11 mii pe listele electorale şi noi mai suntem 10 mii de toţi? 
 D-l Prcsina – vă rog să rămânem la subiect. 
 D-l Toth – să îi răspund mai exact d-lui consilier, vor fi 5,7 km de piste. 
 D-l Tinei – m-am uitat pe hartă, am văzut că sunt trei circuite. Am făcut o recomandare, dacă şi aşa 
se vor face nişte lucrări, să fie mai de calitate, să fie lucrări bordurate, nu cu amprentă la sol ci cu cotă de 
nivel. 

D-l Prcsina supune aprobării proiectul de hotărâre care se aprobă cu unanimitate de voturi şi se 
adoptă  

HOTĂRÂREA NR. 50 
D-l Prcsina prezintă raportul privind stabilirea regimului finan ţărilor nerambursabile alocate 

de la bugetul local al oraşului Jimbolia pentru activit ăţi nonprofit de interes local în baza Legii 
350/2005. 



 Comisia pentru activităţi economico-financiare avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
Comisia juridică şi de disciplină,  muncă, protecţie socială şi protecţia copilului avizează favorabil  

proiectul de hotărâre. 
 D-l Tinei  – avem 3 axe de finanţare: cultură tineret, educaţie civică şi domeniul social. M-ar interesa, 
pe educaţie civică câte proiecte s-au depus până acum, de-alungul anilor în oraşul Jimbolia? 
 D-l Postelnicu – se depun în fiecare an. 
 D-l Tinei  – în bugetul pentru anul 2020 avem vreo activitate civică? Eu văd doar culturală, sportivă 
şi socială. 
 D-l Prcsina – bugetul s-a votat la şedinţa extraordinară. 
 D-l Tinei  – aveţi anexa doi. 
 D-l Niţoi – sunt trecute posibilităţile pe care le au ca să se acceadă la fonduri. Dacă nu s-a înscris 
nimeni, asta e. 
 D-l Tinei  – noi astăzi, de fapt, dăm ghidul de finanţare, cu tot ce înseamnă cereri. Nu s-a promovat ca 
să se ştie că se dau bani şi pentru axa asta de educaţie civică, nu că nu s-a înscris. 
 D-l Niţoi – sunt aceleaşi ca şi în anii anteriori. În fiecare an avem aceleaşi axe. 

D-l Prcsina supune aprobării proiectul de hotărâre care se aprobă cu unanimitate de voturi şi se 
adoptă  

HOTĂRÂREA NR. 51 
 
D-l Prcsina prezintă raportul privind schimbarea descrierii imobilului din oraşul Jimbolia,  

str. Tudor Vladimirescu, nr. 88, înscris în C.F. nr. 400512 Jimbolia, nr. topo. 1200 din “Clădire P+E 
destinată pentru Casa de cultură” în “Cl ădire P+E destinată pentru Casa de cultură Jimbolia”. 

 Comisia pentru amenajarea teritoriului şi urbanism, protecţia mediului, turism şi agricultură  
avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

D-l Postelnicu – este o solicitare a Autorităţii Electorale Permanente, datorită faptului că în acel  
imobil sunt două secţii de votare. Ei consideră că pe lângă denumirea instituţiei “Casa de cultură” să fie 
trecut şi Jimbolia. 

D-l Prcsina – birocraţie. 
D-l Prcsina supune aprobării proiectul de hotărâre care se aprobă cu unanimitate de voturi şi se 

adoptă  
HOTĂRÂREA NR. 52 
 
D-l Prcsina prezintă raportul privind atribuirea adresei po ştale şi a unui număr stradal 

“Localitatea Jimbolia, str. Clarii Vii, nr. 15”, pentru imobilul înscris în CF nr. 402615 Jimbolia, nr. 
topo 402615. 

 Comisia pentru amenajarea teritoriului şi urbanism, protecţia mediului, turism şi agricultură  
avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
 D-l Tinei  – deci aici am citit referatul şi am văzut pus anexă la referat o chestie, o adresă – 
actualizarea sediului cu denumirea corectă a instituţiei, în situaţia în care există hotărârea consiliului local 
privind aprobarea reţelei şcolare pentru anul şcolar 2020-2021. Eu nu ştiu, noi am dat hotărâre de consiliu cu 
grădiniţa de la Clarii Vii? 
 D-l Niţoi – am dat demult, când am scos-o din sistemul şcolar la solicitarea inspectoratului. 

D-l Postelnicu – inspectoratul a desfinţat grădiniţa din Clarii Vii. 
D-l Tinei   - cum mai avem titulatura”Grădiniţă” dacă acolo nu mai există grădiniţă? 
D-l Niţoi – acest imobil nici nu este intabulat, a rămas aceeaşi denumire. 
D-l Tinei  – revin cu ideea, avem dreptul să intabulăm clădirea care e în administrarea Ministerului 

Educaţiei? 
D-l Niţoi – aţi văzut undeva Ministerul Educaţiei? 
D-l Prcsina – şi în şedinţa trecută am discutat despre asta, orice instituţie de învăţământ, din punct de 

vedere profesional se substituie Ministerului Educaţiei, iar din punct de vedere administrativ – clădire – 
imobil – este al localităţii respective. 



D-l Tinei  – de aceea avem obligaţia să nu schimbăm destinaţia? Ţinem un teren mort? Fiindcă 
oamenii vor locuinţe. Să veniţi la comisia socială să le spuneţi de ce nu le putem da locuinţe acolo. Pentru că 
nu ne lasă legea? 

D-l Niţoi – nu este nicio problemă, nu este nicio instituţie intabulată. 
D-l Tinei  – eu văd din punctul de vedere al protecţiei sociale, de ce nu le dăm acolo locuinţe, dacă nu 

e grădiniţă? 
D-l Postelnicu – este secţie de votare avizată şi care e transmisă Autorităţii Electorale Permanente. O 

parte, ştiţi foarte bine, este locuinţă. 
D-l Tinei  – nu putem face demersuri să mutăm secţia de vot în altă locaţie? De exemplu la Casa de 

cultură? 
D-l Postelnicu – să încălzim 1000 mp pentru asta? 
D-l Tinei  – odată la patru ani nu cred că e o problemă. 
D-l Postelnicu – nu sunt utilităţile necesare. 
D-l Tinei  – putem să facem un proiect pentru zonă defavorizată. 
D-l Postelnicu – este un proiect pentru reabilitarea Căminului cultural prin Compania Naţională 

pentru Investiţii. Dar până atunci, trebuie să păstrăm secţia. 
D-l Prcsina supune aprobării proiectul de hotărâre care se aprobă cu unanimitate de voturi şi se 

adoptă  
HOTĂRÂREA NR. 53 
 
D-l Prcsina prezintă  raportul privind însu şirea raportului de evaluare pentru terenul 

concesionat, situat în Jimbolia, în prelungirea str. Hammerstein, CF 405415 în suprafaţă de 3000 mp. 
 Comisia pentru amenajarea teritoriului şi urbanism, protecţia mediului, turism şi agricultură  

avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
 Comisia pentru activităţi economico-financiare avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

 D-l Tinei  – există activitate în acel obiectiv? Rectific întrebarea: şi-a definitivat autorizaţia de 
construire? 

D-l Prcsina – activitate nu există deocamdată. 
D-l Tinei  – deci, mă gândesc, că vrea terenul că să vândă mai departe. De ce întreb, pentru că eu am 

spus, mie nu mi se pare normal să vindem toate terenurile din oraşul Jimbolia şi să nu mai avem teren pentru 
nimic. 

D-l Prcsina – acolo se dezvoltă activitatea şi mai mult ca sigur vor să ia ceva împrumuturi, iar pentru 
asta au nevoie de anumite valori. 

D-l Tinei  – deci forţă de muncă nu există acolo? 
D-l Prcsina – forţă de muncă încă nu este dat drumu, clădirea este în picioare. 
D-l Postelnicu – clădirea este intabulată. 
D-l Niţoi – propunem vânzarea terenului pentru că au construit obiectivul pentru care au concesionat 

terenul. 
D-l Postelnicu – o clădire nu este intabulată decât după ce este recepţionată, după ce se face recepţia 

lucrărilor, se intabulează, după care au dreptul să solicite cumpărarea. 
D-l Tinei  – d-le primar, după cât ţin eu minte o discuţie mai veche, am spus în felul următor: nu mai 

vindem terenuri decât în momentul când o să fie activitatea economică pentru care a a cerut concesiune. 
Deocamdată, şi d-l coleg mi-a dat dreptate, nu există activitate economică. 

D-l Prcsina – noi am discutat că nu trebuie să lăsăm terenurile în paragină şi să nu le dăm agenţilor 
economici care îşi arată doar intenţia. În acest caz nu este doar intenţia, în acest caz clădirea este acolo, este 
o investiţie, ştiu că s-a mers pe anumite fonduri. 

D-l Tinei  – eu m-aş bucura ca un agent economic care fabrică papuci să aibă piaţă şi să dea durmul la 
producţie. 

D-l Prcsina – din ce văd eu acolo, asta se va întâmpla. 
D-l Meszaros – acolo a existat o firmă, s-a lucrat. 
D-l Prcsina – nu, acolo, în prelungirea str. Hammerstein, lângă Adient, în spate, s-au construit două 

firme, una pentru papuci şi cealaltă a d-lui Toader. Ambele construcţii sunt în picioare. Din câte ştiu eu au 



solicitat către cei de la Enel şi le-a cerut nişte sume foarte mari, sume pe care Adientul, care e o firmă mult 
mai mare, le-ar fi putut plăti. Trebuie să facă rost de fonduri pentru a termina investiţia. 

D-l Meszaros – durează de mult. 
D-l Prcsina – nu e aşa mult. 
D-l Prcsina supune aprobării proiectul de hotărâre care se aprobă cu unanimitate de voturi şi se 
adoptă  
HOTĂRÂREA NR. 54 
 
D-l Prcsina prezintă raportul privind vânzarea, fără licitaţie publică, a terenului concesionat, 

situat în Jimbolia, în prelungirea str. Hammerstein, înscris în CF nr. 405415 Jimbolia  
 Comisia pentru activităţi economico-financiare avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
D-l Prcsina supune aprobării proiectul de hotărâre care se aprobă cu unanimitate de voturi şi se 
adoptă  
HOTĂRÂREA NR. 55 
 
D-l Prcsina prezintă raportul privind modificare a art. 1 din Hot ărârea Consiliului Local 

Jimbolia nr. 147 din 26.07.2007 privind trecerea gratuită în proprietate a terenului aferent imobilului 
situat în oraşul Jimbolia, str.Republicii nr.18, ap.4 cumpărat  în baza Legii nr.112/1995.  

 Comisia pentru amenajarea teritoriului şi urbanism, protecţia mediului, turism şi agricultură  
avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
 D-l Meszaros – poate nu am înţeles eu bine, am înţeles că cei de la Curtea de conturi au spus că nu 
mai putem da gratis aceste terenuri. 
 D-l Niţoi – dar este dat din 2007, s-a greşit numele bneficiarului. 
 D-l Tinei  – din punct de vedere juridic, de ce primim aşa ceva la mapă, copie CI? 
 D-l Niţoi – pentru că aşa putem demonstra greşeala. 
 D-l Prcsina – d-l coleg are dreptate. Noi, consilierii nu am semnat nimic legat de protecţia datelor cu 
caracter personal. 
 D-l Niţoi – vom lua măsuri. 

D-l Prcsina supune aprobării proiectul de hotărâre care se aprobă cu unanimitate de voturi şi se 
adoptă  

HOTĂRÂREA NR. 56 
 
D-l Prcsina prezintă raportul privind înfiin ţarea Serviciului public de gestionare a câinilor fără 

stăpân în oraşul Jimbolia şi concesionarea gestiunii acestui serviciu. 
 Comisia pentru amenajarea teritoriului şi urbanism, protecţia mediului, turism şi agricultură  

avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
 D-l Tinei  – nu am studii juridice, dar întreb. Ce facem noi azi aici, cu această hotărâre? 
 D-l Postelnicu – instituim un serviciu de gestionare a câinilor fără stăpân. Un serviciu, care, vrem nu 
vrem, ne obligă legea să îl avem în fiecare localitate. Sunt foarte puţine localităţi care îl au. Pentru a putea 
institui acest serviciu a fost nevoie de un studiu, de o consultare cu specialişti să vedem cum e mai bine. Am 
adus în faţa dumneavoastră un proiect de hotărâre. Noi funcţionăm acum cu comandă la singura firmă din 
zonă, plătim foarte mult. Există monopol la nivel de regiune. Am avut în trecut o solicitare din partea unui 
ONG din Germania care nu a putut să lămurească consiliul local, nu a putut să vină cu o documentaţie în 
detaliu. Am hotărât să facem noi această documentaţie, pentru a începe acest proces de înfiinţare a 
serviciului şi de a ţine sub control tot ceea ce înseamnă câini fără stăpân. 

D-l Tinei  – deci facem un contract cadru? 
 D-l Postelnicu – da. 

D-l Tinei  – atunci de ce nu s-a cerut avizul comisiei juridice? 
D-l Niţoi – a fost o scăpare. 
D-l Tinei  – merg mai departe. Deci trebuie juridic? 
D-l Niţoi – juridic şi urbanism. 
D-l Tinei  – am înţeles. Merg mai departe. Lămuriţi-mă, să văd dacă am înţeles bine. Vom externaliza 

acest serviciu sau vom încerca să îl externalizăm, nu? Fiindcă văd în contractul cadru că dacă l-am face pe 



cheltuială proprie ar fi o cheltuială şi nu am prevăzut în bugetul initial această cheltuială, să ne construim noi 
un adăpost, nici măcar un centru de triere. Când prevedem noi să fim funcţionali cu acest serviciu sau care 
sunt paşii următori? Vom aloca la o viitoare rectificare bugetară bani pentru construirea unui centru de 
triere? 

D-l Postelnicu – acest serviciu se poate concretiza printr-o documentaţie, în urma unei licitaţii, cu un 
ONG care doreşte să facă de la zero această investiţie, sau putem să fim parteneri şi să concesionăm 
activitatea după ce construim noi adăpostul. Căutăm parteneri. Dacă nu găsim parteneri care să construiască 
ei, o să fim nevoiţi să alocăm fonduri pentru construirea acestui adăpost, la o viitoare rectificare bugetară. 

D-l Tinei  – de asta am cerut să mă lămuriţi. Noi avem trei poveşti aici: o poveste legală, o poveste 
administrativă şi o poveste de perspectivă. 

D-l Postelnicu – este o singură poveste, aprobăm această hotărâre şi încercăm să încheiem cât mai 
optim această situaţie. 

D-l Tinei  – din tatonările dumneavoastră, aţi găsit vreun doritor dintre ONG-urile care au această 
activitate? 

D-l Postelnicu – da, dar nu să construiască. Pe lângă cei din Germania, avem discuţii cu un adăpost 
din Peciu Nou. Este un adăpost exemplar, este susţinut foarte mult din donaţii. Are toate avizele necesare, 
lucrează de foarte mulţi ani, este renumit în zonă. 

D-l Tinei  – pasul următor este o hotărâre de consiliu că suntem de acord să externalizăm acest 
serviciu? 

D-l Niţoi – asta prevede această hotărâre. 
D-l Tinei  – de asta am făcut speţa asta, colegii când ridică mâna să ştie la ce ridică mâna. 
D-l Prcsina – hotărârea de faţă specifică foarte clar ce se aprobă.  
D-l Postelnicu – pe care dintre colegi vreţi să îi lămuriţi? 
D-l Tinei  – în primul rând pe cei de la juridic. 
D-şoara Siminiuc – ce măsuri aţi luat dealungul timpului pentru eradicarea acestui fenomen, de 

abandonare a câinilor pe domeniul public? În 7 ani şi 8 luni ce măsuri aţi luat ca să nu mai fugă câinii pe 
stradă la nivel de locuinţă în oraşul Jimbolia? 

D-l Postelnicu – avem diverse parteneriate şi cu ciparea şi cu doctorii veterinari din zonă, oamenii au 
fost înştiinţaţi, este lege. Pe lângă autorităţile locale sunt şi alte organisme care trebuie să funcţionaze şi să 
ne susţină eforturile. 

D-şoara Siminiuc – nu m-aţi lămurit. 
D-l Toth  – doi ani la rând au fost campanii de sterilizare a pisicilor şi câinilor. 
D-şoara Siminiuc – acum doi ani a fost, însă aceste lucruri trebuie să se facă frecvent. 
D-l Toth  – a fost de mai multe ori şi se pot face şi contra cost. 
D-şoara Siminiuc – eu ştiu, doar dacă aţi făcut ceva ce nu ştiu în oraşul  Jimbolia. Nu m-a lămurit, 

îmi pare rău, a fost evaziv, foarte general. 
D-şoara Buduran – poate îmi scapă mie, dar scrie la descrierea activităţilor: cazarea câinilor, absolut 

tot. este o locaţie unde va fi acest serviciu şi scrie, şi mi-a scăpat mie? 
D-l Postelnicu – am avut discuţii. Am propus în zona F.N.C-lui, acolo s-a propus când s-a discutat cu 

ONG-ul din Germania. Deocamdată nu avem o astfel de locaţie, pentru că atunci când o să avem un studiu 
de fezabilitate, dacă construim noi sau altcineva, trebuie o documentaţie pe care o să o avizăm. Ideea noastră 
este în zona F.N.C-ului. 

D-l Tinei  – şi atunci am sugerat că la Pichet Est ar fi mai bine şi mai ok, ca să obţinem avizele. 
D-l Postelnicu – pichetul nu este al nostru. 
D-l Tinei  – putem face demersuri. Avem oameni la minister.  
D-l Postelnicu – avem memorii pe care le trimitem anual. Cel cu pichetele a început înainte de 

mandatele mele şi nici acum nu am primit niciun răspuns, se tergiversează. Nu se doreşte, nu are nimeni 
curajul să semneze un transfer de proprietate, de la o instituţie la alta. Nu înţeleg de ce. Se vor autodistruge şi 
atunci vor dorii să ni le dea la valoarea lor iniţială, ca şi clădiri existente, iar atunci nu vom putea noi să fim 
de acord. Ştiţi foarte bine că multe sunt deja distruse sau inexistente. Insistăm în continuare. 

D-l Tinei  – noi nu putem ştii cum stau lucrurile, nu avem dreptul să intrăm pe un domeniu care nu e 
al nostru. Noi intuim. 

D-l Prcsina supune aprobării proiectul de hotărâre care se aprobă cu 10 voturi pentru şi 4 abţineri  



(d-l Corneanu, d-şoara Buduran, d-şoara Siminiuc şi d-l Tinei) şi se adoptă  
HOTĂRÂREA NR. 57 
 
Se trece la probleme ale comisiilor de specialitate 
Din partea comisiei urbanism 
D-l Prcsina – în legătura cu str. Hammerstein. Am solicitat ca aceasta să fie lărgită printr-o soluţie, 

de exemplu calea ferată care nu mai este activă, să fie trecută în patrimoniul oraşului Jimbolia, să se poată 
gestiona problema traficului rutier de la Adient. 

D-l Tinei  – este zonă de siguranţă feroviară. 
D-l Postelnicu – nu cred ca am primit răspuns, o să verific. Este zonă de siguranţă feroviară, e 

aceeaşi discuţie ca şi la sensul giratoriu. În inventarul celor de la căile ferate acea cale ferată există, inclusiv 
cu şine. Drumurile naţionale nu are bariere acolo, alea au fost scoase din inventor. O să insistăm să vedem, 
pentru că şi acel proiect cu sensul giratoriu trebuie să îl continuăm, să reluăm discuţiile. 

D-l Prcsina – sunt firme care se dezvoltă pe stradă, în continuarea Adientului, şi e clar că, dacă acum 
sunt probleme, după ce îşi încep şi celelalte activitatea o să fie şi mai grav.  

Din partea comisiei juridice 
D-l Tinei  – întrebare – avem dreptul la informare, sau cetăţenii oraşului Jimbolia au dreptul la 

informare? 
D- Postelnicu – da. 
D-l Tinei  – v-am dat o hârtie oficială de la DSP, m-aş fi aşteptat să o văd promovată pe toate canalele 

de informare ale oraşului Jimbolia, că se numeşte online, site, afişaj pe care am dat bani publici, locul unde 
se trec numele persoanelor decedate. O informare despre ce trebuie să procedăm în caz de coronavirus. De 
ce nu s-a întâmplat? 

D-l Postelnicu – aţi spus că în numele comisiei juridice mi-aţi dat o hârtie oficială a DSP-ului. 
Lucraţi la DSP? Aţi avut delegaţie să aduceţi acea hârtie? Lăsând gluma la o parte, v-am spus şi ieri. Luni 
am avut o şedinţă, convocată duminică seara de doamna prefect, cu Comandamentul pentru situaţii de 
urgenţă Timiş în care s-a discutat despre această problemă care s-a acutizat. Insistenţele tuturor factorilor 
implicaţi au fost să nu cream isterie şi panică. Fiecare instituţie, direcţie îşi va asuma şi va da comunicate. 
Ieri după masa am primit o astfel de informare de la DSP şi de la Ministerul Sănătăţii prin care ne-au trimis 
şi materialele pe care să le publicăm. Nu am vrut să greşim, am respectat nişte solicitări nescrise pentru a 
evita panica. Materialele sunt concepute de ministerul de resort şi cu informările necesare pe care au 
considerat ei că trebuie să le publicăm. 

D-l Tinei  – merg mai departe. Substanţe dezinfectante pentru locurile publice din oraşul Jimbolia am 
achiziţionat? Şi aici vorbesc de locurile unde se întâlnesc cetăţenii, că se numeşte piaţă, casă de cultură, 
instituţii ale primăriei. Un minim de prevenţie facem în oraşul ăsta? 

D-l Postelnicu – pe toate căile, toţi medicii şi cunoscătorii acestei probleme anunţă să ne spălăm pe 
mâini cu apă şi săpun. Nu spune nimeni să dai cu acid sulfuric în spaţiile publice sau cu clor. Nu putem să 
folosim clor mai mult decât în soluţiile cu care curăţăm zilnic. 

D-l Tinei  – nu să daţi cu acid sulfuric sau clor, dumneavoastră trebuie să luaţi nişte substanţe 
dezinfectante de bază cu care să daţi clanţele de la uşi, toaletele etc, nu o spun eu, o spun procedurile. La 
casa de cultură avem evenimente, dezinfectăm zona aceea? 

D-l Postelnicu – se face curăţenia normal, cu detergenţii utilizaţi şi până acum. 
D-l Tinei  – “vorbim de mere şi dăm de pere”. E vorba de substanţe dezinfectante în caz de 

coronavirus. 
D-l Postelnicu – nu putem să isterizăm lumea prin folosirea nu ştiu căror soluţii de care spuneţi 

dumneavoastră. 
D-l T inei – am închis subiectul. Mergem mai departe. Referitor la cabinetul şcolar pentru liceu şi 

şcoala gimnazială, îl facem sau nu îl facem? Pentru acreditare, dacă nu pentru coronavirus. Avem curajul să 



facem demersurile? Pe buget nu am alocat nimic. Anul acesta avem acreditare la liceu, spital şi căminul de 
bătrâni. Şi noi nu ne gândim, aşteptăm după miniştrii şi după ministere, când decizia este la noi. 

D-l Prcsina – să fie convocaţi şefii de instituţii şi să se identifice soluţii preventive. Nu venim şi îl 
întrebăm pe primar ce se întâmplă la liceu. La fiecare instituţie este un sistem de management care trebuie să 
solicite, să îşi asume. 

Se trece la probleme ale primăriei 
D-l Postelnicu – în urma discuţiilor cu prefectura şi cu DSP ne-a fost solicitată identificarea 

imobilelor pentru găzduirea posibilelor persoane infectate care intra în ţară prin vama Jimbolia. Verificând 
cerinţele (fiecare încăpere cu baie proprie, aşternuturi, haine, mâncare) am constatat că nu deţinem astfel de 
spaţii şi am comunicat acest lucru. 

În vămi s-a solicitat suplimentarea personalului medical pe lângă cel existent, cu reprezentanţi ai 
DSP-ului şi de la spital. După cum a spus d-şoara manager, spitalul a desemnat medicul de boli infecţioase 
care aşteaptă instrucţiuni. Ni s-a cerut să nu creăm panică şi isterie pentru că nu ar ajuta cu absolut nimic şi 
să fim mai atenţi la simptomatică pentru a evita răspândirea virusului. La fiecare intrare în ţară, 
vămi/aeroporturi, fiecare turist care vine din Italia trebuie să completeze o declaraţie că nu vine din unul din 
cele 12-13 oraşe care au intrat deja în carantină. În cazul în care declară că vin de acolo vor fi transportaţi la 
centrele de carantină stabilite de prefectură şi consiliu judeţean. 

În altă ordine de idei, la ora 12, la Muzeul Stefan Jager are loc o expoziţie, la care sunteţi invitaţi. 
Se trece la diverse: 
D-l Meszaros – sunt un om care circulă mult cu bicicleta, iar în ultimul timp au apărut multe gropi 

care sunt pericol de accident. Am intrat într-o astfel de groapă, nu vă spun unde, şi am picat. Vă rog să le 
reparaţi, sunt periculoase. 

D-l Toth  – am început să le inventariem şi să le repărăm. 
D-l Postelnicu – o să le reparăm cu acel bitum la rece, anul trecut a funcţionat. 
D-şoara Siminiuc – d-le secretar, după care regulament suntem organizaţi şi funcţionăm noi 

consiliul local? Deoarece nu l-am aprobat pe cel nou. 
D-l Niţoi – rămâne valabil răspunsul de data trecută. 
D-şoara Siminiuc – au trecut 7 luni de la răspunsul dumneavoastră din 29 iulie prin care este 

imperativă aprobarea  unui regulament de organizare şi funcţionare a consiliului loacal în urma proiectului 
pe care l-am depus, transmiterea în direct a şedinţelor. Nu cred că după 7 luni nu trebuia să aprobăm un 
regulament nou. Iar dacă ne luăm după OUG 57, la cap. III, art. 138  „Şedinţele consiliului local sunt 
publice. Caracterul public al şedinţelor consiliului local este dat de: posibilitatea cetăţenilor cu domiciliul sau 
reşedinţa în unitatea/subunitatea administrativ-teritorială respectivă de a asista la şedinţele consiliului local 
şi/sau de a le urmări pe internet, în condiţiile regulamentului de organizare şi funcţionare a consiliului local.” 

D-l Postelnicu – este un “sau”. 
D-şoara Siminiuc – stau acasă şi mă uit pe internet, asta înseamnă “sau”. Când vom aproba noul 

regulament? Pentru că el a fost afişat pe site? 
D-l Niţoi – când ministrul de resort va aproba un model. 
D-şoara Siminiuc – dumneavoastră spuneţi că după 7 luni mai aşteptăţi un model de regulament? 
D-l Niţoi – sigur că da, şi nu numai eu. 
D-şoara Siminiuc – dacă vă uitaţi pe net sunt oraşe care după o săptămână, două au avut regulament 

nou.  
Altă problemă a oraşului: azi m-am dus în parcul Friedman să caut o sursă de apă potanilă. Nu există 

o sursă de apă potabilă în parcul Friedman, în contextul în care sunt copii, cetăţeni care se plimbă şi se 
odihnesc acolo. Dar am observant că se construieşte o alee pavată, din dale, inclusiv un stâlp, picior ca să 
obtureze trecerea maşinilor pe acea cărare, dinspre Nord spre parcul Friedman. Mi s-a părut inuman să se 
facă acea cărare, în contextul în care tot oraşul suntem în noroaie, gropi, ne mănâncă câinii. Cu ce bani se 
construieşte acea alee? Şi acea alee mi se pare că va merge paralel cu acea şosea până la parc. 

D-l Postelnicu - pentru a duce la trecerea de pietoni, să nu fie accidente. 



D-şoara Siminiuc – aţi făcut aleea ca să faceţi acel marcaj pietonal, că pe cealaltă parte nu aveţi 
unde,  că nu există alei sau trotuare. Este inuman ce faceţi. Totuşi vreţi să duceţi la valoarea de 700 mii lei 
acel parc, cum aţi vrut iniţial, şi reuşiţi. 

Cimitirul. Săptămâna trecută în cimitir, în capela nouă erau trei decedaţi, în contextul în care legea 
obligă ca fiecare decedat să aibă spaţiul său individual. Nu miroase a niciun detergent, a niciun dezinfectant, 
în contextul în care erau patru morţi plus cetăţenii, aparţinători. 

D-l Niţoi – trei sau patru? 
D-şoara Siminiuc – trei în sala mare şi în cea mică al patrulea. Această problemă am ridicat-o de 

foarte multe ori.  
Clubul femina din oraş, constituit din mai multe doamne, nu mai este primit la pompieri. Solicit în 

numele lor un spaţiu şi spaţiul pe care îl dorim şi îl merităm este Sala Apunake de la Casa de Cultură, care 
stă de ani de zile nefolosită. Spaţiul e încălzit oricum, e curat. Puteţi să îmi spuneţi de ce nu mai au voie 
doamnele la pompieri, d-le secretar? 

D-l Niţoi – nu au avut niciodată voie, au fost acceptate. 
D-şoara Siminiuc – şi acum de ce nu au mai fost acceptate? 
D-l Niţoi – pentru că au vorbit prostii, au spus că plătesc, că au grijă şi nu este adevărat. Acolo este 

deja un cor, nu este femeie de serviciu. Şi până la urmă este al pompierilor.  
D-şoara Siminiuc – cu ce bani reparaţi în spate magazia? 
D-l Niţoi – ce faceţi acum, mă luaţi la întrebări? 
D-şoara Siminiuc – întreb ca să ştiu şi eu. Tot spuneţi că nu aveţi bani. 
Câţi jimbolieni îşi plătesc taxa de ridicare a gunoiului menajer? 
D-l Postelnicu – câţi au depus declaraţia de impunere, atâţia plătesc. 
D-şoara Siminiuc – nu. Deoarece dumneavoastră aţi calculat taxe la ce număr de locuitori? Plătim 

12 lei. Acum o lună l-am întreebat pe d-l vice şi a zis că o să îmi spună în această şedinţă câţi locuitori au 
plătit.  

D-l Postelnicu – eu pot să vă spun că sunt peste 5 mii de persoane declarate. 
D-şoara Siminiuc – şi câţi plătesc? 
D-l Postelnicu – dacă de bună voie au declarat, înseamnă că plătesc. 
D-şoara Siminiuc – nu. Vreau cifra cetăţenilor care au întocmit acea cerere. 
D-l Prcsina – salubritatea nu aparţine de primărie PEJ este o societate comercială. 
D-şoara Siminiuc – cum nu? Nu plătesc la taxe şi impozite? 
D-l Prcsina – asta este conjunctura, dar firma nu este a primăriei. Faceţi adresă  către firma 

respectivă prin care să solicitaţi aceste date. 
D-şoara Siminiuc – cine a făcut preţul? Noi l-am făcut. 
În aprilie e un an de când am cerut o oglindă rutieră şi costă 400-500 lei. E chiar aşa greu? Şi 

cetăţenii cer. Îmi spuneţi ce cetăţeni au cerut aparate fittnes de 126 mii lei? Sunt foarte curioasă.  
D-l Prscina – şi eu am cerut aparate fittnes. 
D-şoara Siminiuc – în scris?  
Vă poftesc la şcoala din Futok, cât a costat demolarea acelei clădiri, acea magazie din curtea şcolii de 

pe George Enescu? Cât de imperativ a fost? În două zile aţi ras-o, aţi luat şi dalele şi a rămas ca după război 
acea curte de şcoală. Aţi văzut cum arată şcoala? Să vă spun ce a cerut şcoala, nu cetăţenii. 

D-l Postelnicu – să se ridice o problemă, două de persoana, dumneavoastră ne ocupaţi timpul. 
D-şoara Siminiuc – nu dumneavoastră hotărâţi, preşedintele hotărăşte. 
Deci, la începutul anului şcolar 2017-2018 aţi primit din partea şcolii gimnaziale, instituţie publică, 

pe care noi o gestionăm. Cam aşa suna cererea:  
„La corpul Şcolii Gimnaziale de pe str. George Enescu:  

- Construirea unei săli de educaţie fizică şi sport, gard împrejmuitor cu bordură din 
cărămidă şi plasă; 

- Dărâmarea zidului de protecţie din beton; 



- Mai multe module de rasteluri pentru biciclete; 
- Repararea sau construirea de acoperiş protector pentru biciclete; 
- Schimbarea soneriei; 
- Amenajarea unei parcări în faţa şcolii; 
- Realizarea de marcaje pietonale şi instalarea de indicatoare rutiere care să semnalizeze 

existenţa unei unităţi şcolare; 
- Curaţarea spaţiului dintre şcoală şi blocul ANL, şcoală şi canal. 

La corpul Şcolii Gimnaziale de pe str. Lorena: 
- Asfaltarea drumului, reabilitarea carosabilului şi trotuarului de la poarta de intrare în 

curtea imobilului până la poarta şcolii; 
- Realizarea celei de-a două ieşiri de urgenţă în caz de incendiu; 
- Curăţarea spaţiului dintre şcoală şi gardul de vest pentru a transforma în spaţiu verde 

pentru recreere cu bănci, arbuşti 
- Mai multe module de rastele pentru biciclete”. 

Deci, această solicitare este din 2017, nimic din ce scrie nu aţi înfăptuit şi dacă recunoaşteţi, de 
cel puţin două ori, când s-a asfaltat în oraş, v-am rugat să asfaltaţi, să trageţi o şapă pe Lorena. Este aşa sau 
nu este aşa? 

D-l Prcsina – de cine e făcută sesizarea? 
D-şoara Siminiuc – de către directorul şcolii. 
D-l Prcsina – aţi spus să se facă a doua ieşire de urgenţă în caz de incendiu. Cine a scris asta nu  

ştie despre ce vorbeşte. Nu solicită să se facă, există pe baza autorizaţiei de funcţionare de la ISU, acolo e 
scenariul şi fără nu are voie  să funcţioneze. Nu vine cineva să spună “aici mai faceţi o uşă să ies în caz de 
urgenţă”. 

D-şoara Siminiuc – aştept să îmi spuneţi dacă v-am cerut, de cel puţin două ori când s-a asfaltat  
în oraş, să asfaltaţi şi pe Lorena? 

D-l Postelnicu – doamnă dragă, eu v-am tot răspuns şi dumneavoastră aţi uitat. Vorbim şi mâine  
şi îmi puneţi aceleaşi întrebări. 

D-şoara Siminiuc – unde vreţi să puneţi macaj rutier la gradiniţa de pe Republicii? Nu este  
parcare acolo, oamenii trec ilegal cu copii de mână. 

D-l Tinei  – pistele de biciclete, traseul către vamă sunt blocate de vreo 3 luni de nişte paleţi cu  
Bordure, de la strand spre spital. Întrebare – dirigintele de şantier, pe care îl plătim din banii noştrii, de ce l-a 
lăsat pe constructor să pună pe piste materiale de construcţii şi nu a securizat zona? Eu înţeleg că 
constructorul e de neam prost, dar dirigintele e neam mai bun. El trebuie să îl urmărească pe constructor să 
respecte legea. 

Nemaifiind alte probleme la ordinea de zi, d-l Prcsina  declară închise lucrările şedinţei. 
Drept pentru care s-a încheiat prezentul proces verbal în două exemplare din care unul la dosarul de 

şedinţă şi unul la dosarul primarului. 
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